



Anne-Sophie ROUSSEL-TRUFFY

Responsable risque habitation & Outre-mer, FFA

Titulaire d'un DEA de droit privé (Université de Lille II) et du certificat d'aptitude à la profession d'avocat (CAPA) - EFB Paris, j'ai exercé la profession d'avocat pendant 7 ans d'abord dans un cabinet généraliste puis dans un cabinet plus spécialisé en droit des assurances.

En 2012, je suis rentrée à la Fédération française des Sociétés d'Assurance (FFSA) devenue depuis le 1^{er} juillet 2016 la FFA. Je suis actuellement responsable du risque habitation et de l'Outre-mer.

Anne-Sophie ROUSSEL-TRUFFY

Manager of Property Risk and Overseas Territories, FFA

The holder of a post graduate degree in private law from the University of Lille II and a French Professional Lawyer's Certificate from EFB Paris, Anne-Sophie Rousset-Truffly was a professional lawyer for seven years; first for a general law firm and then for an insurance law firm.

In 2012, she joined the French Federation of Insurance Companies (FFSA), which became the French Insurance Federation (FFA) on July 1, 2016. Today, she holds the position of Manager of Property Risk and Overseas Territories.